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برنامه سینماتک خانه هنرمندان ایران دوشنبه 15 آبان ماه ساعت 1۷ به نمایش فیلم »آناتومی سقوط« به 
کارگردانی جاستین تریه محصول 2023 اختصاص دارد. پس از نمایش فیلم نیز نشست نقد و بررسی با حضور 
مازیار فکری ارشاد )منتقد سینما( برگزار می شود. همچنین سی و ششمین برنامه »مستندات یکشنبه« که 
زیرمجموعه سینماتک خانه  هنرمندان ایران به پخش فیلم های مستند می پردازد، به نمایش فیلم مستند  
»شاید زیبایی عزم مان را جزم کرده است: ماســائو آداچی« به کارگردانی فیلیپ گرندریو محصول 2011 
اختصاص دارد. این برنامه فردا یکشنبه 14 آبان ماه از ساعت 1۷ در سالن استاد فریدون ناصری برگزار می شود. 
پس از نمایش فیلم نیز نشست نقد و بررسی آن با حضور اوستا محمودوند پژوهشگر سینما برگزار می شود./ایرنا

»عزیز« ســاخته جدید مجید توکلی در جشــنواره بین المللی فیلم هند به نمایش درمی آید. فیلم 
سینمایی »عزیز« سومین ساخته مجید توکلی که به تهیه کنندگی سیدعلی احمدی تولید شده است، 
در دومین حضور جهانی  خود، در پنجاه و چهارمین جشــنواره بین المللی فیلم هند روی پرده می رود. 
پنجاه و چهارمین جشنواره بین المللی فیلم هند امسال از 2۹ آبان تا ۷ آذر در جزیره گوا برگزار می شود.

در فیلم جدید توکلی، آزاده صمدی، روزبه حصاری، بهمن صادق حسنی، رضا عباسی، شیرین محسنی، 
عقیق بلوری و زنده یاد فاطمه محمدی )در نقش عزیز( بازی می کنند. عرضه و پخش بین المللی فیلم 

»عزیز« به عهده محمد اطبایی )مستقل های ایرانی( است. /ایسنا

عزیز توکلی عازم هند شد»آناتومی سقوط« در خانه هنرمندان ایران 

 حامد علامتی در دیدار با سیدجواد هاشمی و شهروز حقی:

 ما با هیچ کس رقابت نداریم 
حامد علامتی مدیرعامل کانون پرورش فکری با سیدجواد هاشمی 
بازیگر و کارگردان سینما و تئاتر و شهروز حقی آهنگ ساز کشورمان 
دیداری صمیمانه داشتند و به گفت وگو و تعامل نشستند. مدیرعامل 
کانون در نشست با این هنرمندان عنوان کرد: در کانون پرورش فکری 
توسل ما به حضرت رقیه است زیرا ایشان نماد کودک در واقعه عاشورا 
هستند. برای ما افتخار است که در خدمت هنرمندان هستیم، اینجا خانه  
خودتان است. اینکه هنرمندان کمتر به کانون می آیند تقصیر ما است. 
من از کوروش پارسانژاد طراح و گرافیست مشهور کشورمان خواسته ام تا 
مجموعه ای آماده کند که در آن هنرمندان رفت وآمد کنند و ما بتوانیم از 
این حضور و هم نشینی آن ها بهره برداری فکری کنیم و از آن ها مشورت 
بگیریم. مدیرعامل کانون اضافه کرد: کانون سرمایه های بی بدیلی دارد 
که یکی از اساسی ترین آن ها سرمایه اجتماعی اش است. مردم کانون 
را دوســت دارند و وقتی با مرغک کانون مواجه می شــوند می دانند با 
محصول امنی مواجه هستند. علامتی در ادامه بیان کرد: سرمایه بعدی 
کانون اعتبار در سطح بین المللی است. کانون در طول زمان اعتباری 
کسب کرده اســت و در نتیجه  آن اگر ما در یک کنگره یا برنامه حاضر 

نشویم سریعاً ایمیل دریافت می کنیم و می بینیم علت را جویا شده اند. 
مدیرعامل کانون با اشــاره بر اهدافش عنوان کرد: من وقتی به کانون 
آمدم چند هدف داشتم. اولین آن بالا بردن پرچم اهل بیت بود. رهبری 
فرمودند در کانون بذر ایمان بکارید؛ ایشان می دانستند بازه سنی کودک 
و نوجوان آماده آموزش های مستقیم نیست و کودکی که بذر ایمان در 
دل او کاشته شود در بزرگسالی فرد با ایمانی خواهد شد. کلیدواژه هایی 
که حضرت آقا درباره کانون گفته اند بیشتر از حرف هایی است که درباره 
آموزش وپرورش بیان کرده اند و این اهمیت کلیدی کانون را می رساند. 
علامتی تصریح کرد: من بر روی میراث گذشتگانم نشسته ام. از روزی 
که وارد کانون شدم حتی یک بار هم در کلام و یا اندیشه ام کلمه تحول 
را نبرده ام. من می خواهم با نگاه به گذشته و تحلیل روزهای اوج کانون 
در دهه ۶0، عوامل موفقیت را تقویت و کانون را برای فردای فرزندان مان 
آماده کنم. مدیرعامل کانون بیان کرد: ما می خواهیم سیاست گذار حوزه 
سرود باشــیم. برای این کار یا باید خودمان تولیدکننده باشیم و یا به 
هنرمندان جهت بدهیم. نیازی نیست از ابتدا نگاه جشنواره ای داشته 
باشیم ما با هیچ کس رقابت نداریم و نگاه مان تربیتی است. سیدجواد 

هاشــمی در این دیدار بیان کرد: من تمام انرژی و توانم را برای تولید 
اثر خوب کــودک و نوجوان می گذارم. فانتزی تریــن و پرهزینه ترین 
آثار سینمایی کودک  و نوجوان را ساخته ام؛ در مسیر فیلم سازی برای 
کودکان تمام زندگی ام را فروختم ولی خوشحالم که وقتی بچه ها من را 
در خیابان می بینند از فیلم هایی که ساخته ام با اشتیاق تعریف می کنند. 
این بازیگر و کارگردان سینما و تلویزیون با اشاره بر اهمیت غیررئال بودن 
آثار گروه سنی کودک گفت: برای حوزه کودک و نوجوان باید خیال انگیز 
عمل کرد. بچه ها با خیال زندگی می کنند، عموم بچه ها در سن خیلی 
پایین یک قوطی کبریت یا عروسک را روی فرش می کشند و بعد آن را 
به پرواز در می آورند؛ این بیانگر ذهن خیال انگیز کودکان است. شهروز 
حقی آهنگ ساز حوزه کودک و نوجوان نیز در ادامه این دیدار بیان کرد: 
در سال های اخیر به حوزه سرود توجه زیاد و غیراصولی شده است. همه  
نهادهای ذی ربط و بی ربط به این بخش ورود کرده اند و با تزریق پول و 
استانداردهای غلط این بخش را از جریان درست خارج کرده اند. چیزی 
که امروزه به عنوان سرود می شنویم تلفیق پاپ و مداحی است. در این 

موضوع نیازمند توجه کارشناسی هستیم./صباخبر


